
 

Afdelingsbestyrelsen Tingbjerg SAB 
Midtfløjene 16 - 2700 Brønshøj * 3827 9000  E-mail:kah@kab-bolig.dk 

Kontortid: mandag - Torsdag kl. 10.00 - 12.00  
 

Til stede: Pernille, Tania, Mohamed, Connie, Linda, Abdallah, Henrik Warsan 

Afbud. Per og Lena 

 5.1.2022 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde  

onsdag 12. januar 2022 

teams 

 

 

 

Dagsorden:   

1) Valg af ordstyrer 

2) Godkendelse af referat – december 

3) Meddelelser fra formanden 

4) Regnskaber – godkendelse af regnskaber 

5) Kassererens meddelelser 

6) Meddelelser fra nedsatte udvalg 

7) Evt.  

 

 

 

Ad. 1 Valg af ordstyrer 

 Abdallah 

 

Ad. 2 Godkendelse af referat fra december. 

 Godkendt. 

 

Ad. 3 Meddelelser 

 

 Indbinding af beboerblade.  

 Koster 800 kr + moms pr. bind.  

 Vi skal nok have indbundet 2 bind. 

 Bestyrelsen godkendte at man bruger midler fra salg af effekter i beboerhuset.  

 

 Ista 

Her kan man følge varmeforbrug og senere også vandforbrug. Det koster 50 kr. om 

året pr. lejlighed.  

 Der var en diskussion om priser i forhold til nytte. Ista-appen undersøges nærmere.  

 

 Valg til OB – 27. januar 2022 

 Pernille er på valg, så mød gerne op! 

 

 Valg til lokaludvalget. Tilmelding til afstemning senest 7. februar.  

 Her må I også gerne gøre jeres indflydelse gældende.  

 

  



 Tdcs lejemål 

 Pernille orienterede om at kontrakten stiger 2% om året. 

Henrik pointerede, at når der skal betales moms af beløbet, så vil indtægten blive 

mindre. Pernille sender spørgsmålet videre til driften om det kan gøres noget? 

 

Ad.4   Regnskaber – godkendelse ved underskrift 

Alle bedes sende eller komme forbi kontoret.  

Karin: missionen lykkedes.  

 

Ad. 5 Regnskab 

 Intet nyt 

 

Ad. 6 Nedsatte udvalg 

 

 Beboerhusudvalget 

 Pernille indkalder til mødet. 

 Efter at vi har fået et rengøringsfirma på, er der forskelligt der skal drøftes. 

Opsætning af en nøgleboks, som skal bruges i nødstilfælde -hvis man ikke kan låse 

af - tages ligeledes op på mødet.  

 

Ad. 7 Evt. 

 Vedr. Stigstrenge/badeværelser 

 Warsan spurgte til følgegruppen.  

 Her er der ikke tale om en følgegruppe men en arbejdsgruppe. 

 Tania ville gerne afgive sin plads til Warsan. Pernille tager sig af sagen.  

Der vil komme infomøder i løbet af foråret ligesom der bliver mulighed for at        

besigtige de badeværelser der er lavet.  

 

 Private vaskemaskiner. Der står tilsyneladende ikke noget i den nye husorden. 

 Måske skal der indarbejdes noget her. 


